

Dual-core Xenon lamp [双芯氙气路灯]

1: 双泡路灯氙灯, 双泡是 2 只灯芯并联, 每次点灯时只有一只灯泡亮, 由于每只灯泡寿在 6000-8000 小时 (用于路灯) 理论上二只泡寿命相加等于 12000-16000 小时, 如果按每天 10 小时点灯可用 3-5 年之间才换一次灯泡。 双芯 1.6 万小时寿命。

2; 三倍亮度输出: 通常在计算亮度的单位称之为“流明 (Lumen)”, 这款 HID 气体放电灯可以输出高达 3200Lumen 的亮度 (35w), 而一般卤素灯泡最多也只能产生 1000Lumen 上下的亮度…



Dual-core Xenon lamp

1: Double bubble lights xenon lights, dual-bulb wick is two parallel, each with just one light bulb for lighting, as in the 6000-8000 hours each bulb life (for lamps) theory two bubble sum equal to 12 000 life -16 000 hours, 10 hours a day if the lighting can be used by 3-5 years, only once between the light bulb. Dual-core 16,000 hours life.

2; three times the light output: in calculating the brightness of the unit is usually called "lumens (Lumen)", this HID gas discharge lamp can output up to 3200Lumen brightness (35w), but generally only produce halogen bulbs up and down 1000Lumen brightness ...

Solar dual-core Xenon lamp

